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PROTOKÓŁ NR 90 / 2004  
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
                                       z dnia  13 maja   2004  roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu . 
 Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie 9.00 zakończono o  
godzinie 13.00 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Józef Sulikowski                  -  Starosta  Wągrowiecki  
2. Michał Piechocki                 -  Wicestarosta   
3. Tomasz Kranc                     -  Członek Zarządu Powiatu 
4. Andrzej Wieczorek              - Członek Zarządu Powiatu 
5. Tadeusz Synoracki              -  Członek Zarządu Powiatu 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 

6. Danuta Królczyk                   - Skarbnik powiatu  
7. Andrzej Sebastyański            - Sekretarz powiatu 
8. Ireneusz Biniwewski             - Dyrektor I LO w Wągrowcu 
9.  Irena Woźniak                        - Kierownik Powiatowego Centrum  
                                                       Pomocy Rodzinie w Wągrowcu 

    10.Dariusz Przesławski                 - Kierownik Wydziału Budownictwa  
    11. Sławomir Brodowski             -  Kierownik Wydziału Geodezji  
    12. Jarosław Fertsch                    -  Kierownik Wydziału Oświaty  
    13. Radosław Kubisz                    - Rzecznik prasowy   
    14. Mariola Substyk                      - protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
 

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i 
przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu posiedzenia  Zarządu z dnia 06 maja   2004 r. 
3. Informacja  Starosty i Wicestarosty  o działaniach między 

posiedzeniami Zarządu. 
4. Rozpatrzenie wniosku I LO w Wągrowcu o wyrażeniu zgody na 

wynajem pomieszczeń dla gimnazjum. 
5. Przedstawienie informacji o wynikach ankiet przeprowadzonych 

wśród młodzieży szkolnej o używaniu  narkotyków. 
6. Zaopiniowanie materiałów na Sesje Rady Powiatu: 

6.1 informacji o realizacji  zadań Powiatu w zakresie polityki  
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     prorodzinnej i pomocy osobom niepełnosprawnym.   
6.2 informacji o stanie realizacji zadań Powiatu w zakresie geodezji,  
      kartografii i katastru, 

         6.3 informacji o zasobach i stanie mienia powiatu,     
         6.4 informacji o stanie realizacji zadań wynikających ze Strategii  
               Rozwoju Powiatu. 
         6.5 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia  
               rocznego sprawozdania finansowego SPZOZ za 2003 rok, 
         6.6 projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planu  
              finansowego funduszu celowego-powiatowego funduszu zasobem  
              geodezyjnym i kartograficznym.   

7. Zaopiniowanie projektu podziału nadwyżki budżetowej za 2003 rok 
oraz zmian w dochodach budżetu powiatu na 2004 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie uzgodnienia projektu decyzji  o 
warunkach zabudowy działek:  

     8.1 w Wiatrowie, 
8.2 w Kakulinie, 
8.3  w Potrzanowie, 
8.4  w Skokach Karolewie 
8.5  w Skokach ul. Parkowa, 
8.6  w Skokach ul. Rakojedzka. 

9. Podjecie uchwały o ogłoszeniu konkursu na stanowisko dyrektora 
MOW w Antoniewie. 

10. Podjęcie uchwały o powierzeniu obowiązków Dyrektora Bursy Nr 1 
w Wągrowcu. 

11. Zapoznanie z harmonogramami realizacji zadań wynikających z 
WPI. 

12. Uwagi i wnioski.   
 

 
Ad.1 
 
Odczytano porządek obrad Zarządu bez zgłaszania uwag.  
 
Ad.2 
 
Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia 06 maja   2004 roku. 
 
Ad.3 
 
Wicestarosta  uczestniczył w naradzie  zespołów  w sprawie realizacji 
Strategii Rozwoju Powiatu,  brał udział w uroczystym otwarci sali w ZSP 
w Gołańczy, zakończył edukację w szkole podyplomowej w Akademii 
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Ekonomicznej w Poznaniu i wziął udział w uroczystym jej zakończeniu, 
Wicestarosta uczestniczył w spotkaniu z organizacjami pozarządowymi, na 
którym ustalono, że do dnia 30 czerwca ukaże się ogłoszenie i  wielkość 
źródeł finansowania, które powiat przeznaczy na dofinansowanie imprez 
organizowanych przez organizacje. Od 10 czerwca do dnia 30 września  
będzie można składać wnioski o dofinansowanie. Starosta i Wicestarosta 
spotkali się z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze w 
sprawie  dostosowania standardów do 2006 roku – wypracowano wniosek , 
że należy poczekać z podjęciem ostatecznej decyzji. Zarząd uważa, że 
Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie powinno posiadać koncepcje opieki 
nad dziećmi i w miesiącu wrześniu przedstawić na Zarządzie. 
Starosta uczestniczył w  uroczystych obchodach 35 lecia pracy zawodowej 
p. dr Pezackiego w SPZOZ w Wągrowcu.  
Zarząd Powiatu ustalił, że  dwa razy w roku Zarząd spotka się z jubilatami 
obchodów- lecia-  pracy zawodowej, na których wręczy się listy 
gratulacyjne. Ustalono, że  spotkania będą organizowane dla jubilatów 
obchodzących 25 lat pracy zawodowej i więcej.  
 
Ad.4 
 
Pan Ireneusz Biniewski Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego w 
Wągrowcu wraz z przedstawicielem firmy ALBERT p.Kępińskim 
przedstawili koncepcje utworzenia prywatnego gimnazjum  w Wągrowcu. 
Przedstawili koncepcję utworzenia takiego gimnazjum z wynajmem sal 
lekcyjnych w I LO w Wągrowcu. Pan Kępiński powiedział m. in.:, że licea  
takie działają w województwie zachodniopomorskim, a chcą wejść na 
rynek  i otworzyć gimnazja, byłyby to gimnazja dwujęzyczne i dla uczniów 
wybitnie uzdolnionych . 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie (5 obecnych)  jest przeciwny, wynajęciu  sal 
lekcyjnych  przy I LO w Wągrowcu w celu utworzenia takiego gimnzajum, 
jednocześnie uważa, że stworzenie nowej oferty edukacyjnej na terenie 
powiatu jest jak najbardziej  wskazane, oczywiście muszą być prowadzone 
rozmowy z przedstawicielami gmin , gdyż prowadzenie i opieka  nad 
gimnazjami jest to zadanie gmin . 
 
Wniosek w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 
protokółu.  
 
Ad.5 
 
Pani Irena Woźniak Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Wągrowcu przedstawiła prezentacje i omówiła wyniki ankiet 
przeprowadzonych wśród młodzieży szkolnej o używaniu  narkotyków.  
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Ankiety były przeprowadzane na  w roku 2000 i obecnie na tym samym 
roczniku jest to analiza porównawcza , czy problem się nasilił czy zmalał. 
Z przeprowadzonych ankiet wynika, że problem narkotyków  przez 4 lata 
się nasilił i to w znacznym stopniu. 
Prezentacja , która została przedstawiona na posiedzeniu Zarządu  stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokółu i szczegółowo przedstawia 
wskaźniki wzrostu zażywania narkotyków wśród młodzieży szkolnej.  
Po naniesieniu / technicznych/  poprawek i uzupełnieniu : podział na szkoły 
i na gminy oraz  uwypuklić wnioski jakie wypływają po przeprowadzeniu 
ankiet do powyższej prezentacji, będzie ona  przedstawiona na 
posiedzeniach Komisji Stałych Rady Powiatu.  
 
Ad.6 
 
Zarząd Powiatu opiniował materiały na XIX sesje Rady Powiatu. 
 
ad.6.1 
 
Informację o realizacji zadań Powiatu w zakresie polityki prorodzinnej i 
pomocy osobom niepełnosprawnym przedstawiła Pani Irena Woźniak 
Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wągrowcu. 
Temat ten po  uzupełnieniu, jakie zadania ma do realizacji powiat i co 
realizuje, na tym się skupić przygotowując informacje i  będzie  
przedmiotem  dyskusji następnego posiedzenia Zarządu.  
Informacja stanowi  załącznik nr 3 do niniejszego protokółu. 
 
ad.6.2 
 
Informację o stanie realizacji zadań Powiatu w zakresie geodezji, 
kartografii i katastru przedstawił Pan Sławomir Brodowski Kierownik 
Wydziału Geodezji. Temat ten po uzupełnieniu będzie przedmiotem  obrad 
następnego posiedzenia Zarządu. Powyższa informacja  stanowi załącznik 
nr 4 do niniejszego protokółu. 
 
ad. 6.3 
 
Informację o zasobach  i stanie mienia powiatu  przedstawił Pan Sławomir 
Brodowski Kierownik Wydziału Geodezji. Temat ten po naniesieniu 
poprawek i  uzupełnieniu będzie przedmiotem  obrad następnego 
posiedzenia Zarządu. Powyższa informacja  stanowi załącznik nr 5 do 
niniejszego protokółu. 
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ad.6.4 
 
Wicestarosta Michał Piechocki  przedstawił  informację o stanie realizacji 
zadań wynikających ze Strategii Rozwoju Powiatu. Materiał jest dość 
obszerny i szczegółowy. Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie 
zaopiniował powyższy materiał i stanowi on załącznik nr 6 do niniejszego 
protokółu.  
 
ad.6.5 
 
Zarząd powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował projekt uchwały 
Rady Powiatu  w sprawie zatwierdzenia  sprawozdania finansowego za 
2003 rok SPZOZ w Wągrowcu. Powyższy projekt  przedstawił 
Wicestarosta Michał Piechocki i stanowi on  załącznik nr 7 do niniejszego 
protokółu. 
 
ad. 6.6 
 
Pani Danuta Królczyk skarbnik powiatu przedstawiła projekt uchwały 
Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia  planu  finansowego funduszu 
celowego – powiatowego funduszu zasobem geodezyjnym i 
kartograficznym. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie zaopiniował 
powyższy projekt uchwały i stanowi on załącznik nr 8 do niniejszego 
protokółu. 
 
Ad.7 
 
Zarząd Powiatu  analizował propozycję podziału nadwyżki budżetowej za 
2003 rok, szczegółowo temat ten będzie przedmiotem obrad następnego 
posiedzenia Zarządu. 
 
Ad.8 
 
Pan Dariusz Przesławski Kierownik Wydziału Budownictwa przedstawił 
uchwały w sprawie uzgodnienia projektu decyzji o warunkach zabudowy 
działek: w Wiatrowie,  w Kakulinie, w Skokach Karolewie,                              
w  Potrzanowie, w Skokach  przy ul Parkowej,  w Skokach  przy ul. 
Rakojedzkiej. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie ( 5 obecnych) podjął powyższe uchwały i 
stanowią one załączniki nr 9,nr 10, nr 11, nr 12,nr 13, nr 14 do niniejszego 
protokółu. 
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Ad.9 
 
Kierownik Wydziału Oświaty Pan Jarosław Fertsch przedstawił   uchwałę 
w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Młodzieżowego 
Ośrodka Wychowawczego w Antoniewie.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych) podjął powyższą uchwałę i 
stanowi ona załącznik nr 15 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.10 
 
Kierownik Wydziału Oświaty Pan Jarosław Fertsch przedstawił  uchwałę o 
powierzeniu obowiązków dyrektora Bursy Szkolnej Nr 1 w Wągrowcu.  
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych) podjął powyższą uchwałę i 
stanowi ona załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 
 
Ad.11 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się z harmonogramami realizacji zadań 
wynikających z Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, które przedstawił 
Wicestarosta Michał Piechocki i stanowią one załącznik nr 17 do 
niniejszego protokółu. 
 
Wniosek Dyrektora ZSP Nr 1 w Wągrowcu został rozpatrzony negatywnie, 
natomiast pozytywnie  rozpatrzono wniosek  SPZOZ w Wągrowcu  o 
przekazanie środków – II transzy-  na budowę windy oraz 54 tys. na zakup 
mebli do Wydziału Komunikacji , zgoda Zarządu na przesunięcia  środków 
między paragrafami. 
 
Natomiast pismo dyrektora MOW w Antoniwie, należy przeanalizować, 
gdyż będzie w MOW przeprowadzona kontrola finansowa, a MOW w 
Antoniewie może środki budżetowe przesunąć w ramach swojego budżetu. 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na przejęcie linii kolejowej na trasie 
Gniezno – Wągrowiec. 
 
 
 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 17 maja br. o godz. 14.00. 
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Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono. 
 
 

Protokolantka 
         ______________ 
       / Mariola  Substyk /                                         
                                  
 
                                                          
                                                                             Starosta Wągrowiecki  
                                                    
                                                                ____________________________ 
                                                                              / Józef Sulikowski   / 
 

 
 
                                                                                  Wicestarosta  
                                                       
                                                                   __________________________ 
                                                                             / Michał Piechocki  / 
 
 
 

    Tomasz Kranc                     _______________ 
   

    Tadeusz Synoracki               _______________ 
 

    Andrzej Wieczorek               _______________ 
 

 

 


